

組別 Team ID : 202429

專題屬性 Category : 多媒體應用(Multimedia Applications)

專題名稱 Project : SEER

一、指導老師 Advistor : 張嘉仁助理教授 (Prof. Chia-Jen Jang)

二、組員 Team members :

李芷儀 (11014031)、陳芊妘 (11014034)、郭文郁 (11014040)

黃妤儒 (11014073)、陳庭萱 (11014095)、彭怡萱 (11014181)

三、系統環境 System environment :

(1) 軟體 Software :

作業系統 Operating System: Windows 10 或以上

開發工具 Toolkits: Unreal Engine 5

模型製作 Model Design : Maya、Zbrush、SubstancePainter、
MarvelousDesigner、DazStudio

(2) 硬體 Hardware :

CPU : Intel(R) Core(TM)i5-10210U CPU @ 1.6GHz 或更高規格 ;

記憶體 : 8G RAM

儲存空間 : 100GB 以上

顯示卡 : NVIDIA GeForce GTX 1050 17

顯示器 : 一台

鍵盤 : 標準式鍵盤一台

滑鼠 : 標準式雙鍵滾輪滑鼠一台

四、簡介 :

(3) 系統簡述

遊戲背景[1][2]在一個擁有宗教信仰的小村落中，孩子逐年減少，直到如今只剩下奧德一人。作為最後一位教會培養的孩子，奧德到了成人禮的年紀的他接到了教會交付的重要任務，這代表著他即將步入成年——但也彷彿是揭開一段隱秘的序章。

帶著這份疑惑和不安，奧德踏上了未知的旅程，不知自己正被引向深埋在村落底層的驚人秘密之中。同時，一股奇怪的氣氛正在村子中蔓延開來……

主角奧德能夠透過使用能力來看見隱藏起來的事物，因此遊戲標題取名為 **SEER**。玩家會以第三人稱視角透過鍵盤按鍵 **WASD** 及滑鼠操控主角跟隨任務指示探索各個關卡，取得關鍵道具或進行互動以推進進度瞭解劇情。

(4) 特色

- 體力條：體力會隨著移動時長而減少，遊玩時也需注意體力是否足夠，體力條歸零時將會無法快速移動

- 不同的關卡：有輪盤鎖解謎、推箱子、迷宮等不同類型的關卡可遊玩

- 視界：為主角的特殊能力，可以切換成特殊視角來找尋隱藏起來的物品

4、 **Introduction** : [3]

Introduction

The game is set in a small village with strong religious beliefs, where the number of children has gradually decreased over the years until only Aude remains. As the last child raised by the church, Aude, who has reached the age of his coming-of-age ceremony, is entrusted with an important mission by the church. This signifies his entry into adulthood but also seems to unveil the prologue of a hidden chapter. With a sense of doubt and unease, Aude sets off on an unknown journey, unaware that he is being led to a shocking secret buried deep beneath the village. Meanwhile, an unusual atmosphere begins to spread throughout the village...

Main character, Aude can use his ability to see hidden objects, which is why the game is titled "SEER". Players will control the main character from a third-person perspective, using the WASD keys on the keyboard and the mouse to navigate through various levels, obtain key items, or interact to progress and uncover the story.

Features

- **Stamina Bar:** Stamina decreases with the duration of movement, so players need to monitor their stamina levels during gameplay. When the stamina bar reaches zero, rapid movement will no longer be possible.
- **Different Levels:** Players can enjoy various types of levels, including a combination lock

- puzzle, box-pushing challenges, and mazes.
- Sight: This is main character's special ability, allowing him to switch to a special view mode to find hidden objects.